
Protokół Nr 1/2024 
z dnia 3 czerwca 2024 roku 

Komisji Gospodarczej 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 3 czerwca 2024 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.
Posiedzenie komisji trwało 15.30 -16:40 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Pan Zenon Zadrożny - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pan Piotr Kuligowski - Pracownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.
• Pani Anna Kurek - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka,
• Pani Patrycja Kujawska - Radna Gminy Dąbrówka,
• Pai Anna Jasińska - Sołtys sołectwa Guzowatka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała oraz powitała zebranych Pani Edyta 
Grześkiewicz.

Ad. 2 Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodnicząca posiedzenia komisji poinformowała, że zgodnie z listą obecności 
w obradach uczestniczyło 5 - na 7 radnych, stwierdzając prawomocność obrad.

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.
Prowadząca obrady przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym 
w następującej treści:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 

ewentualnych zmian.
4. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Dąbróvyka.
5. Wybór zastępcy przewodniczącej Komisji Gospodarczej Rady Gminy 

Dąbrówka.
6. Sprawy bieżące.
7. Zakończenie posiedzenia.

/



Ad. 4 Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy 
Dąbrówka.

Głos zabrał pan Zenon Zadrożny przedstawiając informację dotyczącą realnych 
kursów/lini autobusowych na terenie gminy Dąbrówka.

Pan Piotr Kuligowski przedstawił szczegółowe zestawienie kosztów funkcjonowania 
publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Dąbrówka.

Obecnie organizujemy linie D1-5. Cena jaką płacimy przewoźnikami to 4,32 zł/km. Na 
obszarze Gminy mamy dopłatę 3zł/km od Wojewody, więc realny koszt Gminy to 
1,32 zł/km.

Linie od granicy Gminy do Radzymina są niedofinansowane, więc realnie płacimy za 
nie 4,32 zł/km.

Za linie R4 płacimy 4.17 zł/km pod warunkiem, że Radzymin dotrzyma obietnicy 
i utrzyma tą stawkę. W tym wypadku miesięcznie płacimy gminie Radzymin średnio 
25 000,00 zł co miesiąc. Czyli w okresie 01.07.2024 - 31.12.2024 zapłacimy za 
R4 150 000,00 zł.

Wprowadzenie nowych linii D6-8, które mają zastąpić linię R4 na obszarze gminy 
będzie kosztować w okresie 01.07.2024 r. - 31.12.2024 r. na obszarze gminy 
56 386,44 zł +45 126,72 zł w części linii poza granicami Gminy. Czyli łącznie 
101 513,16 zł.

Dodatkowo wprowadzanie nowych linii zakłada zastąpienie części linii starych, które 
przestaniemy realizować. Trzeba więc w kosztach nowych linii uwzględnić to, że nie 
będziemy realizować części starych. Daje to oszczędność na poziomie 20 963,01 zł. 
w rozpatrywanym okresie.

Tak więc oszczędność wyniosłaby 69 449,85 zł w tym roku.

W przypadku rezygnacji z linii R4 i wprowadzenia nowych:

• Oszczędność na poziomie 70 tyś zł. do końca roku,
• Zwiększenie dwukrotnie liczby kursów weekendowych na trasie obecnych linii 

D5,
• Mieszkańcy Teodorowa i Ostrówka w dni powszedni ostatni autobus mieliby 

o 15:20 do Radzymina i powrotny o 18:25. Obecnie ostatni do Radzymina mają 
po 20:14 i powrotny z Radzymina o 19:40.

• Ograniczenie kursów z Czarnowa w dni powszednie. 3 kursy od godziny 06:00 
do 8:50 do Radzymina zamiast R4, który jeździ średnio co 1,5 od 5:40 do 20:11. 
W innych godzinach, mieszkańcy Czarnowa musieliby dojeżdżać do Józefowa 
2,3 km aby mieć kursy jeszcze do godziny 15:34,



• Przy wnioskowaniu o wypłatę dotacji na nowe linie może pojawić się problem 
spowodowany tym, że we wniosku przewidywana data uruchomienia linii była 
ustalona na kwiecień.

Dokładne przeanalizowanie, gdzie mogą wystąpić problemy w komunikacji wymaga 
rozpatrzenia każdej miejscowości z osobna z uwzględnieniem podziału na kursy w dni 
powszednie i weekendowe.

Obecnie porozumienie z Radzyminem obowiązuje do 31 grudnia 2025 r.

Podsum ow anie
(P on iższe  koszty s ta n o w ią  re a ln e  roczne w y d a tk i g m in y  na p u b lic zn y  tra n s p o rt zb io ro w y  z 

u w z g lę d n io n y m  ju ż  d o fia n s o w a n ie m . O b lic ze n ia  n ie  o b e jm u ją  a u to b u s ó w  szkolnych będącyach  

p rz e w o z e m  reg u la rn ym  sp ec ja lnym , chodź m ieszk ańc y  ta k że  m o g ą  ku p ić  b i le t  na tych lin iach  )

W a r ia n t  1 -  R ezyg n u jem y z R4, re a liz u je m y  p o łąc zen ia  zgo dn ie  z n o w y m  w n io s k ie m , ( lin ie  D + 

G u zw a tk a -R a d zy m in  + N o w e  lin ie  D + N o w e  odcinki G u zo w a tk a -R a d zy m in  - Z a w ie s z e n ie  części lin ii 0  - 

z a w ie n ie  części lin ii G u zo w a tk a -R a d zy m in ). 332 290.91 zł

W a r ia n t  2 - N ie  re zyg n u jm y  z R4, p łac im y R ad zym inow i s ta w k ę  p o  4 .1 7  z ł, n ie  ko rzystam y z n o w e g o  

d o fin a s o w a n ia  i now ych lin ii D 6,D 7,D 8 .

401 741.05 zł

W a r ia n t  3  - N ie  re zg u je m y  z R4, w p ro w a d z a m u  n o w e  lin ie .

482 290.91 zł

Po długiej dyskusji członkowie komisji zdecydowali o pozostawieniu wszystkich linii 
funkcjonujących na terenie gminy.

Wprowadzenie zmian w publicznym transporcie zbiorowym na terenie gminy 
Dąbrówka planowane jest od stycznia 2025 r.

Ad. 5 Wybór zastępcy przewodniczącej Komisji Gospodarczej Rady Gminy 
Dąbrówka.

Przewodnicząca posiedzenia komisji zaproponowała wybór zastępcy przewodniczącej 
ww. komisji na kolejnym posiedzenie w uwagi na brak wszystkich członków komisji.

Ad. 6 Sprawy różne.

W przedmiotowym punkcie zabrali głos:



• Pani Ewelina Kuchta w sprawie wyłączenia oświetlenia ulicznego po godzinie 
24:00 na terenie gminy Dąbrówka.

Pan Zenon Zadrożny poinformował, że przeprowadzeniu analizy oszczędności na 
podstawie ostatnich lat, zostaną podjęte odpowiednie kroki.

• Radny Sylwester Kryszkiewicz w sprawie zamkniętych boisk koło szkół.

Pan Zenon Zadrożny wyjaśnił - boiska podlegają nadzorowi dyrektora szkoły, dla 
bezpieczeństwa został założony monitoring. Ponadto należy wypracować odpowiedni 
plan dla dobra i bezpieczeństwa.

• Pani Anna Kurek -  w sprawie wyblakłego znaku ostrzegawczego w kierunku 
Stanisławowa.

• Pan Sylwester Krzyszkiewicz w sprawie braku znaku przy kapliczce 
w Dąbrówce w kierunku Stanisławowa.

Temat zostanie przekazany do Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.

W związku z realizacją ww. porządku obrad zakończenia posiedzenia dokonała 
przewodnicząca Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział 
w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Imię i Nazwisko Funkcja Podpis
-------- -

1. Edyta Joanna Grześkiewicz przewodnicząca komisji

2. Małgorzata Maria Dziążak członek komisji

3. Sylwester Kryszkiewicz członek komisji

4. Ewelina Kuchta członek komisji
*fcdU ,

5. Paweł Jan Marciniszyn członek komisji

6. Andrzej Adam Rosa członek komisji
\

7. Stanisław Szczepański członek komisji


